
 
 
 
Styremøte DFK/M 
Tirsdag, 8. januar 2008 kl 18:30, ENHS 
 
Tilstede: 
Kolbjørn Walderhaug, Kåre Smith, Torgeir Pedersen, Egil Thon, Fredrik Glette 
 
Ikke møtt: 
Ann-Kristin Reinsve, Kjell Øpstad 
 
Teknisk: 
LN-DFM får ny startmotor så fort det blir flyvær. Vi har CO detektor(!), den blir 
byttet. DFM har en ”intermittent” feil på Avionics Bus 2. Flyteknisk vil først forsøke 
å oppgradere software. Det er kommet en software update som ikke er installert. 
Torgeir jobber med å lage en løsning for batteridrevet ground power, slik at vi kan 
trene på flyet uten å starte motoren. Det vil påløpe noen utgifter ifm dette. Styret 
vedtok å dekke dette. 
 
LN-DFL har hatt problemer med radioen. Det er installert kjølevifte på radioen og 
foreløpig ser det ut til å virke. Den lille lufteluken på venstre side må skiftes. Torgeir 
bestiller ny del. 
 
Flyskolen: 
Flyskolen etterlyser vedtak på forslag om at klubben gir stønad på halvparten av 
Instruktørutdanning eller CRI utdanning, det koster ca. 40.000,- pr kandidat. Styret er 
positiv til forslaget, men ønsker å sikre at instruktøren blir i klubben i en nærmere 
definert periode etter endt utdanning. Flyskolen utarbeider forslag til avtale mellom 
klubb og instruktør. Forslaget presenteres på neste styremøte. 
 
Terje Gran vil gjeninntre som instruktør. Han er klar når han har gjennomført Skill 
Test for fornying av instruktørrettigheter. Skolen håper Terje er klar i løpet av februar. 
 
Økonomi: 
Foreløpig regnskap ble presentert. Vi regner med overskudd for 2007. Hovedstyret vil 
behandle regnskapet før årsmøtet. 
 
Klubbutvikling: 
Styret diskuterte utkast til forslag fra klubbutviklingsprosjektet om opprettelse av 
egen mikroflygruppe i DFK. Styret er skeptiske til forslaget, spesielt på grunn av en 
forventet økning i antall flybevegelser på ENHS dersom en slik gruppe og da spesielt 
mikroflyskole etableres. 
 
 
 



 


